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Hanna Runling, vik. utvecklingssekreterare 
Ann-Catrin Rönnqvist, utvecklingssekreterare   
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……………………………………….. 
Christina Larsson 
sekreterare  
 
 
Protokollet justeras den 20 augusti 2007    
 
 
 
.................................................  ................................................... 
Kerstin Rosenqvist Hedler (SPRF) Bernt Holgersson (RPG)                                                        
  
§ 1 Mötets öppnande 

Vice ordföranden Bertil Rodin öppnade mötet och hälsade alla välkomna.  
Ann-Catrin Rönnqvist som kommer att bli rådets nya sekreterare hälsades  
speciellt välkommen.     
 
Det fanns inga synpunkter på föregående protokoll.  
 

§ 2 Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes. Aktuella nämndärenden: nr.4, nr.6, nr.7, nr. 8, nr. 9 
och ärende nr.13.  Inga övriga frågor anmäldes.       
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§ 3 
 
 
 

Justering 
Kerstin Rosenqvist Hedler och Bernt Holgersson justerar dagens protokoll. 
Protokollet justeras samma dag, måndagen den 20 augusti 2007. Föregående 
protokoll från den 18 juni justerades samma dag och läggs till handlingarna.  
 

§ 4 Aktuella nämndärenden  
Stadsdelsnämndens pensionärsråd har tagit del av samtliga ärenden som 
kommer upp på stadsdelsnämndens sammanträde den 23 augusti 2007 och som 
speciellt berör de äldre i stadsdelen. Mona Lindgren samt övriga tjänstemän 
redogjorde och svarade på rådets frågor.  
 
• Nr. 4, Halvårsbokslut år 2007 för Norrmalms stadsdelsnämnd  

Rådet har tagit del av ärendet.  
 
• Nr.6, Handläggning av ärenden enligt SOL och LSS inom äldreomsorgen – 

svar på remiss från kommunstyrelsen 
Rådet har tagit del av ärendet och för fram följande synpunkter:  

• Att bevilja tid och inte bara insats kan vara positivt både för brukare och för 
personal, det borde provas på någon enhet. I Falun ser brukare och personal 
i stort positivt på att tid beviljas.   

• Ålder bör finnas med som en faktor, t.ex. borde fri tillgång till äldreboende 
tillämpas för personer som fyllt 90 år.  

• Mellanboendeformer borde lyftas fram i riktlinjerna 
• Positivt med parbogaranti 
• Positivt med fönsterputs även om en gång/år är lite i innerstaden med tanke 

på all trafik.     
 
• Nr. 7, Stockholms stads äldreplan 2007-2010 – svar på remiss från 

kommunstyrelsen. 
Rådet ställer sig bakom förvaltningens synpunkter. Det finns dock en oro för 
detta med valfrihet då många äldre inte klarar Internet. Det är viktigt att det 
även finns fullgott skriftligt material. Träffpunkter lyfts fram men det kan vara 
svårt att rekrytera pensionärer till sådana. Rådet finner det positivt att staden 
vill satsa på personalen och ha som målsättning att alla ska ha grundutbildning.  
 
• Nr. 8, Införande av valfrihetssystem för vård- och omsorgsboenden inom 

äldreomsorgen – svar på remiss från kommunstyrelsen.   
Rådet har tagit del av ärendet och vill lyfta fram följande: 

• Det är viktigt att kommunen klarar det kommunala ansvaret med 
granskning och uppföljning. 

• Avtalen skall gå att följa! 
• Vid valfrihet behövs ett stabilt regelverk. 
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• Nr. 9, Rättsäkerheten vid ansökan om hemtjänstinsatser i Norrmalms 

stadsdel – svar på remiss från länsstyrelsen. 
Rådet ställer sig bakom förvaltningens synpunkter. Rådet anser att en 
förutsättning är att det måste vara tydliga ansvarsområden och att önskemål 
skall dokumenteras.  
 
• Nr.13, Norra Station, fördjupningar av två översiktsplaner – svar på remiss 

från stadsbyggnadskontoret 
Rådet har tagit del av svaret på remissen. Rådet önskar få vara med och 
påverka längre fram i processen. Planeringen av boende för äldre i den nya 
stadsdelen borde präglas av nytänkande och inte vara så traditionellt som t.ex. 
Väderkvarnen.  
 

§ 5 Inkomna skrivelser  
En skrivelse till rådet från Harriet Karlstrand gällande retroaktiv ersättning 
överlämnades till förvaltningen för yttrande.  
 

§ 6 Rapporter  
• Bertil Rodin kommer att träffa ledningen för Riddargården den 10 

september. Läget på Riddargården har enligt Bertil stabiliserat sig.  
• Olle Dahlberg skall träffa nya ledningen på Väduren på onsdag.  
• Kerstin Rosenqvist Hedler och Marianne Lindelöf skall på möte hos Birka 

hemtjänst 29 augusti.  
• Marianne Lindelöf hjälpte till på Midsommarfesten på Vasen.   
• Mats Danielson och Birte Holmin träffade beställarsidan, Eva Folke och 

Anneli Lagerberg före sommaren.  
 

§ 7 Planeringsdagen den 8 oktober  
Förslag dagordning inför höstens planeringsdag måndagen den 8 oktober.  
kl. 8.45  Samling 
9-10 Samverkan med landstinget, Sven Erik Wåhnell från Äldrecentrum.   
10.30-12.00 Anneli Lagerberg angående ”Nya riktlinjer för 
biståndshandläggare”. Några handläggare kommer och berättar om sitt arbete.   
12-13 Lunch 
13-14.30 Vi diskuterar ”Boende för äldre” och fikar under tiden. Projektledare 
Katarina T bjuds in för att diskutera Väduren och möjliga boendeformer där.  
14.30 -15.30. Frivilligorganisationerna och stadsdelsnämndens samarbete 
15.30-17  Möte med nämndens presidium.  
Rådet ombads ta med frågeställningar till presidiet till nästa ordinarie 
sammanträde. Hanna Broberg bjuds in till kl. 14.30. 
 

§ 8 Ärendebank  
• Måltider och äldre 
• Utbildningsbehov/plan 
• Norrmalms parker 
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§ 9 
 
 

Synpunkter på äldrecentrums rapport ” Pensionärsrådens 
inflytande” 
Bertil gav några reflektioner till rapporten.  De finns nedskrivna och skickades 
ut före sommaren.   
 

§ 10  
 

Övriga frågor 
Inga övriga frågor hade anmälts. 
 

§ 11 
 

Nästa möte 
Nästa möte är måndagen den 17 september kl. 10:00. Värd är Mats Danielson. 
Justerare Mats Danielson och Bertil Rodin, protokollet justeras tisdagen den 18 
september.  
  

§ 12 Mötet avslutas 
Ordförande Mats Danielson framförde rådets tack till Christina, för tiden som 
rådets sekreterare och önskade lycka till i framtiden. Christina börjar i 
september som upphandlare i Hägersten-Liljeholmens stadsdelsförvaltning.  
Christina önskade rådet detsamma.  
Vice ordförande Bertil Rodin tackade ledamöterna och avslutade mötet för 
dagen.   

 


